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فرانشیز درمان بیماران کرونایی
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همراه با تحلیل خبر

پرداخت وام ۱۰۰ میلیون تومانی
 به بازنشستگان

شکایت ۵۰۰ هزار نفری
 از روحانی
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رئیس کمیسیون گردشگری و زیارت شورای شهر شیراز  
خبر داد؛

تبدیل قبرستان دارالسلام به یک مجموعه 

ارزشمند گردشگری در بعد ملی
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توسط شرکت آبفا  شهرستان شیراز 

صورت گرفت؛ 

افتتاح و بهره برداری 

از سامانه آب رسانی به سلطان آباد 

شیراز

فرهاد جم: 

خاطراتم از جبهه مجوز 
پخش نمی گیرد

ویژه  مناسب  واکسن  تهیه  نحوه  بررسی  حال  در  همچنین  هلال احمر 
تلاش  و  است  اطفال  و  شیرده  مادران  باردار،  مادران  خاص،  بیماران 
می کنیم واکسن های مناسب برای این گروه تهیه و به کشور وارد کنیم.
رئیس جمعیت هلال احمر با بیان اینکه برای واکسیناسیون کامل جامعه 
و خروج کشور از بحران کرونا به ۱۸۰ میلیون دز واکسن نیاز داریم، 
افزود: در حال بررسی واکسن ویژه گروه های خاص و اطفال هستیم 
و تلاش می کنیم واکسن های مناسب برای این گروه تهیه و به کشور 

وارد کنیم.
ایرنا از جمعیت هلال احمر، کریم همتی در جلسه شورای  به گزارش 
با  اواخر سال ۹۸  از  به درگیری کشور  اشاره  با  این جمعیت  معاونین 
بحران کرونا گفت: در این مدت، جمعیت هلال احمر براساس رسالت 
وزارت  کنار  در  و  بحران  این  با  مقابله  میدان  مرکز  در  خود،  ذاتی 
بهداشت و سایر دستگاه های دخیل در مدیریت این بیماری بوده و برای 

سلامت مردم تلاش کرده است.
وی با اشاره به خدمات این جمعیت در بحران کرونا افزود: هلال احمر از 
اسفند ۹۹ تاکنون در ۱۶ مرز )زمینی، هوایی و ریلی( غربالگری مسافران 
ورودی به کشور را برعهده دارد و از طرفی به عنوان اصلی ترین نهاد 
ارزشمند،  خدمات  این  که  است  فعال  کشور  به  واکسن  کننده  وارد 
موجب ارتقای سرمایه اجتماعی جمعیت و مقبولیت هلال احمر در نگاه 

مردم شده است.
تسریع در روند واردات واکسن کرونا

میلیون دز واکسن کرونا در  از ۲۰  بیش  تاکنون  اینکه  بیان  با  همتی 
توافق های  براساس  داد:  ادامه  ایران وارد شده،  به  از چین  ۱۷ محموله 
انجام شده، تلاش می شود از هفته آینده، پارت های پنج میلیونی واکسن 
بگیرد.  بیشتری  شتاب  واکسن  واردات  روند  و  شود  وارد  کشور  به 
بهداشت  وزارت  هماهنگی  و  رئیس جمهوری  حمایت  با  هلال احمر 
تلاش می کند در شهریورماه ۲۰ میلیون دز و در ماه های مهر و آبان، 

هرماه ۳۰ میلیون دز واکسن به کشور وارد کند.
وی افزود: با توجه به جمعیت ۸۰ میلیونی کشور، اگر بخواهیم دو تا سه 
دز واکسن برای مردم تأمین کنیم، به واردات ۱۸۰ میلیون دز واکسن 
در  تسریع  درخصوص  رئیس جمهوری  ویژه  تأکید  بنابر  و  داریم  نیاز 
واردات واکسن، هلال احمر می تواند براساس جایگاه خود در فدراسیون 
واردات  برای  شده  آغاز  روند  هلال احمر،  و  سرخ  صلیب  بین المللی 
واکسن را تا واکسیناسیون کامل جامعه و خروج کشور از بحران کرونا 

ادامه دهد.
پیگیری واردات واکسن از منابع اروپایی

بین الملل  امور  معاونت  پیگیری  از  رئیس جمعیت هلال احمر همچنین 

و حقوق بشردوستانه این جمعیت برای تأمین واکسن از سایر منابع 
تولید کننده همچون اروپا نیز خبر داد و گفت: بنابر تأکید مقام معظم 
رهبری و رئیس جمهوری، هیچ ممنوعیتی برای واردات واکسن از منابع 
معتبر وجود ندارد و در صورت نهایی شدن قراردادهای خرید و دریافت 
انجام  بهداشت  وزارت  مجوز  و  دولت  حمایت  با  اقدام  این  واکسن، 

خواهد شد.
شرایط واردات واکسن مناسب برای بیماران خاص و کودکان در حال 

بررسی است
واکسن  تهیه  نحوه  بررسی  حال  در  همچنین  هلال احمر  افزود:  همتی 
مناسب ویژه بیماران خاص، مادران باردار، مادران شیرده و اطفال است 
و تلاش می کنیم واکسن های مناسب برای این گروه تهیه و به کشور 

وارد کنیم.
وی به آمادگی هلال احمر برای تزریقات واکسن در کنار واردات آن و 
کمک به وزارت بهداشت در این زمینه نیز اشاره کرد و گفت: مراکز 
هلال احمر می تواند در این زمینه باری از دوش دولت، وزارت بهداشت 

و مردم بردارد.
رئیس جمعیت هلال احمر تأکید کرد: در هر استانی که دانشگاه علوم 
بیمارستان های سریع الاستقرار  پزشکی از هلال احمر درخواست داشته، 
هلال احمر راه اندازی شده و در برخی استان ها همچون استان خراسان 
رضوی، خدمات تزریقات در مراکز راه اندازی شده از سوی هلال احمر 

به شکل رایگان انجام می شود.
افزایش ساعات کاری داروخانه های هلال احمر هم در راستای کمک به 
کنترل شیوع بیماری کرونا و کمک به مردم انجام شده و داروخانه های 

هلال احمر در سراسر کشور تا ساعت ۲۲ یا در برخی استان ها تا ساعت 
۲۴ فعال هستند. بیمارستان نورافشار هلال احمر نیز همچون داروخانه ها، 
بار مضاعفی در خدمت به بیماران کرونا بردوش داشته و عملکرد مثبتی 

هم در این زمینه داشته است.
بیمارستان امام علی )ع( هلال احمر در نجف آماده بهره برداری است

در  هلال احمر  جمعیت  )ع(  علی  امام  بیمارستان  فعالیت  گفت:  همتی 
اهداف جمعیت آغاز شده  از پنج سال در راستای  بعد  شهر نجف هم 
خوبی  خدمات  زمان ها  سایر  و  اربعین  ایام  در  بیمارستان  این  است، 
می تواند ارائه کند. انتقال پرسنل و امکانات محدود در کنار راه اندازی 

تجهیزات بیمارستان بسیار کمک کننده خواهد بود.
وی تأکید کرد: خوشبختانه اداره کل روابط عمومی بدون حاشیه توانسته 
است با هماهنگی با رسانه های مختلف فعالیت های جمعیت را به خوبی 

منعکس کند.

رئیسجمعیتهلالاحمر:

رئیس جمعیت هلال احمر:

برای خروج 
کامل کشور از بحران 
کرونا ۱۸۰ میلیون دُز 

واکسن نیاز است
صفحه1

تحلیل این خبر  را در صفحه دو  بخوانید

وزیر بهداشت:

ضرورت تسریع در روند صدور مجوز برای واکسن های داخلی کرونا

دوران  در  اینکه  بیان  با  پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر 
بحرانی هستیم و باید به مشکلات هم بحرانی رسیدگی شود، بر ضرورت 
تسریع در روند صدور مجوز برای واکسن های داخلی کرونا تأکید کرد.

به گزارش رویداد۲۴ ، این مطلب را بهرام عین اللهی در نشست با محمدرضا 
شانه ساز رئیس و مدیران سازمان غذا و دارو که به منظور بررسی مجموعه 

اقدامات صورت گرفته در این سازمان برگزار شد، عنوان کرد.
وزیر بهداشت پس از توضیحات رئیس سازمان غذا و دارو و مدیران این 
مجموعه درخصوص ساختار، اقدامات انجام شده و برنامه های پیش روی 
سازمان در حوزه های مختلف درخصوص مجموعه اقداماتی که باید در این 

سازمان انجام شود، اظهاراتی را مطرح کرد.
وی با بیان اینکه در دوران بحرانی هستیم و باید به مشکلات هم بحرانی 
رسیدگی شود، بر ضرورت تسریع در روند صدور مجوز برای واکسن های 

داخلی کرونا تأکید کرد.
عین اللهی با اشاره به تعداد مرگ و میر در کشور، بر ضرورت توجه به 
تولید داخل تأکید کرد و گفت: باید توجه ویژه ای به کیفیت داروهای 
داخل شود و در همین راستا اقدامات رسانه ای و فرهنگی متعددی انجام 

شود.
وی همچنین از بخش های مختلف سازمان غذا و دارو دیدن کرد.

وزیر بهداشت نیز ضمن بازدید از مجموعه معاونت های بهداشت و درمان 
وزارت بهداشت، در نشست های جداگانه با معاونین و مدیران زیرمجموعه 

هر معاونت، به بحث و تبادل نظر پیرامون برنامه های پیش روی هر حوزه، 
پرداخت.

باید به سمت پیشگیری برویم زیرا پیشگیری  این دیدار گفت:   وی در 
مقدم بر درمان است و چنانچه می خواهیم مملکت رشد کند، باید در بخش 

بهداشت سرمایه گذاری کنیم.
عین اللهی همچنین ضمن تأکید بر تمرکز وزارت بهداشت برای توسعه و 
تقویت زیرساخت های برنامه پزشک خانواده و نظام ارجاع در دوره جدید، 
بر انجام واکسیناسیون کووید ۱۹ در اسرع وقت، تأکید و عنوان کرد که 
باید به سمت پیشگیری برویم، پیشگیری مقدم بر درمان است و چنانچه 
می خواهیم مملکت رشد کند، باید در بخش بهداشت سرمایه گذاری کنیم.

مسعود میرکاظمی رئیس جدید سازمان برنامه و بودجه همسان سازی 
اظهار کرد: همسان سازی حقوق  و  اعلام  قانون  را خلاف  معلمان  حقوق 

معلمان خلاف قانون بود و ۱۸۰۰ میلیارد کسری بودجه آوردیم.
را  معلمان  که  علاقه مندم  خیلی  و  هستم  معلم  خودم  من  داد:  ادامه  وی 
حمایت کنم، ما یک تعهدی داریم، باید جلوی بی انضباطی را بگیریم، اگر 
موضوع را مدیریت نکنیم، فشار اصلی به بخش ضعیف از جمله معلمان 

می آید.
ما در  تابناک، معاون رئیس جمهور خاطرنشان کرد: دوستان  به گزارش 
آموزش و پرورش با مجوزی که مغایر با قوانین بود لذا جلسه گذاشتیم 
تا راه حل پیدا کنیم و گفته شد که پرداخت صورت می گیرد اما سه روز 
طول می کشد تا احکام اصلاح و مطابق با قانون شود، برای اینکه در این 
مسیر دچار مشکل نشویم، فایل های ماه های قبل را آماده داشتند و بلافاصله 
فایل های ماه های قبل را پرداخت کردیم تا فاصله ایجاد نشود ولی باید آن 
را در دولت ببریم اگر قرار است تغییراتی اتفاق بیفتد باید منبع برای آن 
در نظر گرفته شود.رئیس سازمان برنامه و بودجه با اشاره به اینکه از وزیر 
محترم آموزش و پرورش قبلی درخواست کردیم تا احکام را اصلاح کند 
که گفتند طول می کشد گفت: برخی از اتفاقات در روزهای آخر دولت 

افتاد که اخلاق مدارانه نبوده است.
میرکاظمی با اشاره به اینکه امروز ما در تنگنا قرار گرفته ایم و احساس 
می کنیم که نباید این امر صورت می گیرد ادامه داد: انضباط مالی تأکید 
مقام معظم رهبری است. ما پاداش بازنشستگی را دنبال خواهیم کرد البته 
کار سختی است، با توجه به کسری ها و خلق پول کار سخت می شود اما 
امیدواریم با انقباضی کردن برخی از هزینه ها که می توانیم آن را کنترل 
و مدیریت کنیم و بتوانیم امسال را بگذرانیم تا وارد برنامه ۱۴۰۱ شویم تا 

اتفاقات اساسی بیفتد.

معاون رئیس جمهور: 

۱۸۰۰ میلیارد کسری بودجه آوردیم


